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Mondelinge vraag van de h. De Bock: De invoering van 20 km/h in een zestigtal wegen. 

 
De h. De Bock wil graag weten waar de snelheid van 20 km/h ingevoerd zal worden. 
 
Schepen Wyngaard antwoordt dat dit al grotendeels beantwoord werd omdat alle gemeenteraadsleden 

op 26 oktober via e-mail een erg complete nota hebben ontvangen met een lijst van de betrokken wegen en de 
voorziene timing voor de invoering hiervan. Dit werd ook vermeld in de laatste editie van de Wolvendael. 

 
De h. De Bock wenst dat dit document hem opnieuw op een formele wijze overgemaakt wordt. 
 
De h. Cohen vraagt hetzelfde. 
 
Schepen Wyngaard zal de betrokken nota, goedgekeurd door het college twee maanden geleden en al 

overgemaakt aan de gemeenteraadsleden, onmiddellijk via e-mail overmaken. Indien nodig zal hij de nodige 
verduidelijkingen geven naar aanleiding van deze nota. 


